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Ez az év az érdeklődők kis körű bővülését hozta, de ez még nem látszik meg a 

versenyzők számának, vagy a versenyek számának növekedésében. 

Az év során három olyan futásíjász minősítő verseny került megrendezésre, melyet a 

MÍSZ - FIB szervezett. Az átlagos részvételi arány 5 fő volt versenyenként. 

Versenyzőink a csekély számú, de megrendezésre kerülő nemzetközi versenyeken nem 

indultak 2017-ben. 

 

Korábban azt a rendszert követtük, hogy egy másik szakág (többnyire a pályaíjász 

szakág) versenye mellett (előtt vagy után) szerveztük saját fordulóinkat. Sajnos nem volt 

érezhető a transzfer hatás, így a 2017-es évben versenyeinket a tápiószentmártoni 

évadnyitó kivételével külön szerveztük. Emellett egy, nem MÍSZ-FIB által rendezett 

futásíjász verseny futamról tudunk. 

 

2017-es versenyeinken néhány új résztvevő próbálta ki ezt a szakágat. Az újonnan 

bekapcsolódók is fontosnak tartják, hogy fejlesztésre kerüljön a szakág 

kommunikációját, hogy szélesebb íjász és futó körökhöz el tudjon jutni egy-egy 

rendezvény híre, bár ez a szakág összetettsége miatt csak lassú létszámbeli változást 

hozhat. 
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